
Notulen algemene ledenvergadering Dorpsraad Gorssel
d.d. 2 juni 2022

Bestuur aanwezig: Otto van Harmelen (voorzitter), Paul Wiegerinck (penningmeester), Marije Alma
(algemeen lid), Niels Heemskerk (algemeen lid), Wilja Klein Teeselink (algemeen lid)

Bestuur afwezig: Pam van ‘t Hof (secretaris)

Overige leden aanwezig: 22

1. Opening en welkom door de voorzitter
Om 20:03 uur opent voorzitter Otto van Harmelen de vergadering en heet de aanwezige leden
en raadsleden van harte welkom. Er wordt gedeeld dat 387 huishoudens lid zijn van de
dorpsraad, en dat dat dus zo’n 20% van de huishoudens in Gorssel betreft.

De agenda wordt doorgelopen en er wordt gemeld dat, anders dan gewend, de financiën aan het
eind worden behandeld met de bedoeling dat dit dan beter te volgen is. Vragen mogen direct
tijdens de presentatie, bijvoorbeeld bij hot-items.

Er wordt verteld dat er een nieuw college is en er wordt waardering uitgesproken dat
kernwethouder Lex de Goede direct bereid is geweest om aan te sluiten bij de ALV.

Lex de Goede geeft aan het belangrijk te vinden om zijn gezicht te laten zien en laat weten dat
ook collega’s van andere partijen hier aanwezig zijn. Hij neemt ons kort mee in zijn installatie als
wethouder afgelopen maandag, en de verdeling van de portefeuilles op dinsdagochtend. Hij
vertelt over zijn portefeuilles (financiën en maatschappelijk vastgoed, klimaat en energie,
openbare ruimte, sport en kernwethouder van Eefde, Epse/Joppe en Gorssel) en dossiers die in
Gorssel voor het oprapen liggen. Hij geeft aan dat het na gesprekken voeren tijd is om in goed
overleg een punt te zetten. Verder roept hij op om het collegeprogramma te lezen. Ook
benadrukt hij dat hij en andere aanwezige raadsleden zeer aanspreekbaar zijn. Hij sluit af met de
verwachting elkaar nog vaak tegen te komen.

Vanuit de aanwezige leden wordt gevraagd wie de aanwezige raadsleden zijn. Een ander lid deelt
dat het soms scheelt om met de mensen uit Lochem een rondje door Gorssel te fietsen, vanwege
de grote afstand tot Lochem. Daarop aansluitend haalt Otto het loket in Gorssel aan en geeft aan
dat het loket moet blijven.

2. Notulen algemene ledenvergadering d.d. 17 mei 2021
De notulen worden onveranderd goedgekeurd en vastgesteld.

3. Terugblik
Via een video wordt teruggeblikt op enkele hoogtepunten van het 2021/2022. Marije Alma
meldt dat de video op YouTube wordt gezet en dat dat hopelijk vele nieuwe leden oplevert. Otto
benadrukt dat meer leden gewenst zijn.
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4. Voortgang werkgroepen

Zorg en Welzijn
Otto geeft aan dat Gorssel een vergrijsd dorp is en dat daardoor het belang om leuke activiteiten
te organiseren voor ouderen toeneemt. Dit wordt gedaan door zorgcoördinator Joke Lubberdink.

Zorgcoördinator Joke Lubberdink
Joke vertelt dat ze half februari een oproep voorbij zag komen voor een nieuwe zorgcoördinator
in Gorssel. Daarop belde ze Marije die meteen aangaf haar de aangewezen persoon te vinden.
Joke geeft aan veel met ouderen gewerkt te hebben tijdens haar werk als fysiotherapeut en dat
haar hart ligt bij ouderen. Eind februari is ze begonnen. Omdat eind maart weer mocht worden
samengekomen, besloot ze hier een feestje van te maken. Vijftig ouderen hebben een gezellige
middag gehad. Ook nu worden nog middagen georganiseerd voor beweging met het hoofd en
het lichaam. Zoals koersbal, die na een inventarisatie naar voren kwam. En natuurlijk lekker
kletsen. De middagen worden steeds drukker bezocht. Binnenkort volgt een overzicht met alle
activiteiten die gaan plaatsvinden.

Joke vertelt dat haar taak is om ouderen zo lang mogelijk zelfstandig te laten wonen. Soms wordt
ze via de huisarts gevraagd om te helpen. Wegens overbezetting bij de thuiszorg, huishoudelijke
hulp e.d. wordt soms tegen muren opgelopen. Daarover spreekt Joke haar ongenoegen uit.
Hierop aansluitend zegt Marije dat het inderdaad vaak onduidelijk is bij welk loket je moet zijn.
Verder vertelt Marije dat Joke het fantastisch doet. Hoewel het eigenlijk een weektaak is, krijgt
Joke acht uur vergoed vanuit een subsidie. Ze geeft aan dat dit een tweejarige pilot is. Vanuit een
aanwezig raadslid wordt aangevuld dat de termijn vier jaar is.

Vanuit de aanwezige leden volgt de vraag of er ook zoiets is voor jongeren. Er wordt aangegeven
dat dit uiteindelijk wel de bedoeling is en dat daarvoor dat een tweede zorgcoördinator zal
worden aangesteld. Wel is er op dit moment al geld voor ontmoetingsinitiatieven. Marije of
Wouter brengt vragenstelster (bestuurder van stichting Pasman) in contact met stichting welzijn.

Groen en Duurzaam
Wilja Klein Teeselink vertelt dat een aandachtspunt uit het Dorpsplan Denkend aan Gorssel
2018-2023 is om te bewaken voor een duurzaam bomenbeleid. Ze deelt met de leden dat
gemeente Lochem de huidige leeftijden van de bomen in kaart heeft gebracht en dat sinds
januari planmatig wordt verjongd. Het huidige bomenbestand bleek namelijk flink verouderd.
Dat betekent dus ook dat bomen worden gekapt. Ze geeft aan dat hier wel eens onbegrip over
wordt uitgesproken en dat het daarom dus goed is om te weten dat de gemeente er juist mee
bezig is. Dit zodat ook in de toekomst kan worden genoten van bomen van verschillende
leeftijden.

Genoemd wordt dat werkgroeplid Sierk Plaat graag op de hoogte wordt gesteld van eventuele
dumping/ lozing het het zandgat. Vervolgens wordt “Buurt Anjager” (ambassadeur
Lochemenergie) Dirk Jacques voorgesteld. Hij is fanatiek bezig met verduurzamen en heeft
zonnepanelen en een warmtepomp geplaatst. Recent is hij zelfs van het gas afgesloten. Dirk wil
hiervoor ook graag anderen, het liefst een buurt, enthousiasmeren. Ook wordt het initiatief om
met een warmtepomp op piekmomenten niet afhankelijk te zijn van het net, waarmee Henri
Jaarsveld pioniert, benoemd. Een aanwezig lid vult aan dat het een hybride bodem waterpomp
betreft.

Aangegeven wordt dat alles begint bij inzicht en bewustzijn.

2 juni 2022
Algemene ledenvergadering Dorpsraad Gorssel



Groen educatie J.A. de Vullerschool
Martijn Koene, meester op de Vullerschool en voorheen werkzaam bij Intratuin, vertelt dat hij
groen en onderwijs met elkaar wilde combineren. Hij begon in 2019 met een patio van 40 m2 die
sinds twee weken helemaal vol zit. Verder hebben alle 190 kinderen een stukje tuin van de in
totaal 600 m2 grote tuin bij tuinderij De Veldhof. Het doel is om leeropbrengsten te verhogen
door vakoverstijgend te werken (Zaadje tot plant. Plant tot product.) en te leren door te doen. De
wens is om de tuin uit te breiden. Gedroomd wordt over een educatief centrum voor
omliggende scholen waarin allemaal verschillende soorten mensen elkaar ontmoeten.

Cultuur en Toerisme
Dick van Welzen geeft aan dat we (dorpsraad) al twee jaar bezig zijn met het project ‘GORSSELS
GOED’. Dit heeft geresulteerd in een wandel- en fietsroute die wordt gebruikt door bewoners en
bezoekers. De routes zijn gevuld met kunstwerken en gedichten.

Dick zegt Gorssel niet meteen een kunstenaarsdorp te vinden, maar geeft aan dat toch veel
kwaliteit hier is ontstaan. Enig naam mag Gorssel dus zeker hebben. Zeker 73 behoorlijk bekende
kunstenaars zijn hier geboren en/of werkten hier.

Dick van Welzen vervolgt met het ca. 200 pagina tellende hardcover boek ‘Met het oog op
Gossel’. Het boek is er niet per se om te laten zien wat wij als Gorssel al hebben gepresteerd. Wel
een ode brengen aan het prachtige Gorssel. Het boek kent 89 delen met daarin aandacht voor
zo’n 50 (hoogte)punten. Het boek is vanaf 6 juli bij kantoorboekhandel Bechtle te verkrijgen. De
eerste druk zal worden overhandigd aan burgemeester Sebastiaan van ‘t Erve. Het boek wordt
gesubsidieerd door de Dorpsraad en door Gorsselse Erve.

Vanuit de aanwezige leden volgt een tip om dit boek op 19 juni tijdens Buitenkunstig Gorssel
onder de aandacht te brengen. Deze suggestie wordt gewaardeerd en hier zal over worden
nagedacht.

Otto vult aan dat de boeken zullen worden verkocht voor een prijs onder de vijftien euro en dat
het opgehaalde geld van de boeken opbrengst wordt geherinvesteerd in een stukje kunst in
Gorssel.

Tseard Veenstra adviseert de wandelroute ‘GORSSELS GOED’ op te zoeken. Een aanwezig lid
vraagt hoeveel kilometer de route is. Tseard zegt de route samen te willen wandelen en geeft
aan ook over de route te willen vertellen tijdens de seniorenmiddag.

Tseard vervolgt over de wens om erfgoed iets te laten zijn wat niet snel wordt vergeten. Hierbij
werd gedacht aan onderwijs. Zodoende ontstond het initiatief erfgoededucatie. Op dit moment
wordt door meester Martijn gekeken hoe dit een structurele plek kan krijgen in het onderwijs.
Gedacht wordt aan groep 8 zodat de leerlingen in hun laatste jaar van het primaire onderwijs
bezig zijn met hun eigen dorp, oftewel ‘Waar en hoe woon ik?’.

Verkeer en Mobiliteit
Paul Wiegerinck vertelt dat de werkgroep al een aantal jaren actief is, maar dat de slide van de
vorige ALV wordt gebruikt. Dit omdat er ten opzichte van vorig jaar nog niks is veranderd. Wel is
er onduidelijkheid over het al dan niet afsluiten van het onverharde deel van de Elfuursweg.
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Ideeënmakelaar van gemeente Lochem, Wouter Swam, vult aan dat recent vanuit de gemeente
en Stichting Welzijn Lochem een wandeling is georganiseerd door Gorssel met groep
mindervalide mensen. Dit om zelf te ervaren hoe toegankelijk het dorp te voet is. Otto zegt dat
hij niet blij is dit nu pas te horen en spreekt richting de leden dat dit tekenend is voor hoe langs
elkaar heen wordt gewerkt. Wat betreft Otto is het vandaag beslissen en morgen doen.

Accommodaties en Voorzieningen (GA!)
Otto zegt dat het dossier GA! een van de redenen is dat hij in het bestuur van de dorpsraad is
gekomen. Namelijk om vinger aan de pols te houden. Hij geeft aan dat er nu schot in lijkt te
komen en dat vier concepten, twee bij de Vullerschool en twee bij ‘t Trefpunt, worden
uitgewerkt. Vervolgens wordt erop gedoeld om dit eerst met de omwonenden door te nemen en
daarna wellicht verder onderzoeken. Daarna zullen de concepten worden gepresenteerd aan het
dorp zoals voorheen in de Borkel met post-its etc. Dit om draagvlak te creëren voor een plan en
om uit te leggen waarom een plan niet kan.

Otto geeft aan dat moet worden gebouwd voor 30 tot 40 jaar en dat oppimpen van de
Vullerschool geen optie is. Ook laat hij weten dat verkeer een onderdeel is van de plek waar de
school zal worden gerealiseerd. Hiervoor geldt wederom dat hij vinger aan de pols moet houden,
omdat op rare momenten is geteld. Verder geeft hij aan dat de website is geüpdatet.

Hij vervolgt met het dossier zwembad. Hij is duidelijk dat het zwembad moet blijven, maar dat
het zwembad er misschien niet zo uit blijft zien zodat hij er nu uitziet. Hierop aansluitend vraagt
een lid, of het waar is dat gemeente Lochem heeft geprobeerd tot overeenstemming te komen
om de zwembaden Gorssel en Almen over te dragen aan de stichting Gorsselse Zwembaden. De
wethouder geeft aan niks uit te sluiten, maar nu nog niet bekend genoeg te zijn met dit dossier.
Wel wordt aangegeven dat Stichting Gorsselse Zwembaden eigenstandig onderzoek en dat
scenarios volgen.

Een aanwezig lid vraagt waarom GA! zo lang duurt. Otto geeft aan dat er veel is uitgewerkt, maar
dat daar niets mee kon worden gedaan. Hij riep op te visualiseren, maar daardoor ben je zo weer
zes weken verder. En uiteraard heeft de corona-periode ook invloed gehad. Gevraagd wordt of
het samenvoegen van de Vullerschool en ‘t Trefpunt voor zoveel vertraging zorgt. Hierop wordt
geantwoord dat het samenvoegen efficiënter is, omdat de Vullerschool overdag vol is en in de
avond leeg, en ‘t Trefpunt in de ochtend leeg en in de avond vol. Vervolgens wordt gevraagd naar
de tijdsspanne. Gezegd wordt dat voor het einde van volgend jaar de eerste spade de grond in
gaat. Op de vraag of er nog ruimte is om de plannen aan te passen wordt instemmend
geantwoord, maar dat nooit iedereen tevreden zal zijn. Gewenst wordt om verder bezig te gaan
met de kernvisie.

Het dorp Gorssel door Saxion studenten Job en Pieter
Saxion studenten Job en Pieter spreken over Gorssel als dorp. Ze vertellen over de
karakteristieken die opvielen. Bijvoorbeeld dat de rijtjeshuizen verborgen zitten achter de grote
vrije huizen, en de natuurlijke verbinding met de omgeving. Dat biedt ook mogelijkheden om
naar het buitengebied te gaan. Een breed aanbod aan voorzieningen, en dan vooral
speciaalzaken, horen ook bij de identiteit. Verder heeft Gorssel een goede bereikbaarheid vanuit
de A1 en dichtbij de grote steden Deventer en Zutphen.
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Vanuit het dorp klinkt dat de groene longen moeten worden behouden. Voor het karakter is
vrijstaand en twee-onder-een-kap belangrijk, maar betaalbaar zijn de rijtjeswoningen. Dus mooie
combinatie wordt geopperd, en dan tussen elkaar. Niet op een lijn, maar een beetje verspringen.
Dan krijg je een levendiger straatbeeld. Als dan toch wordt gekeken naar hoogbouw, dan tot
maximaal 3 bouwlagen. Liefst met bovenste bouwlaag schuin dak zodat het niet een
blokkendoos is. Verder auto’s buiten het straatbeeld. Voor elke doelgroep. Dus diverse
woningen. Semi bungalows, zodat de ouderen een stap kunnen maken. Beweging in de markt.

Groene zones, breed straatprofiel. Locaties besproken met de bewoners tijdens het
bewonersbijeenkomst. Geschikt bevonden locaties worden getoond op de presentatie.

Gevraagd wordt welke parkeernorm is aangehouden. Er is uitgegaan van 1,8 voor rijtjes en bij
tweekappers en vrijstaande op eigen terrein. Langs de weg soms een inham. Groenstrook om de
bebouwing.

Beter een puist, omdat als je overal rondom gaat, dan behoud je het karakter.

Lid vertelt over jongerengroep waarmee wordt gekeken naar mogelijkheden voor een eerste
woning.

Economie en centrum
Eric Suyten zegt dat het centrum van Gorssel belangrijk is voor het dorp. Zonder het centrum is
Gorssel namelijk geen Gorssel. Werkgroep is minder dynamisch geweest, maar de leuke dag
waarin bollen zijn geplaatst gaf energie om verder te gaan. En Gorssel Bloeit blijft. De eerste
bloembakken zijn inmiddels geplaatst. Komende week worden meer bakken geplaatst door
enthousiastelingen, maar meer enthousiastelingen zijn uiteraard zeer welkom.

5. Financiën
Paul neemt het financieel jaarverslag van 2021 door. In de presentatie stond een nulletje te veel.
Even kijken of jullie nog wakker waren. Otto besprak de begroting van 2022/2023.

Een van de leden vroeg zich af waarom de te verwachten ontvangen subsidie hoger lijkt, dan er
aan aan uitgaven begroot wordt. Otto antwoordde dat het zorgcoördinator voor ouderen een
pilot is, dat met nieuwe zorgcoördinator het traject nu écht is begonnen en dat er gezocht wordt
naar een coördinator voor de jeugd.

Verslag kascommissie
Er wordt geadviseerd om te gaan labelen, want anders kunnen uitgaven vrij worden gedaan en
dat is niet juist. Ook wordt aangegeven dat intern (organisatie en bestuur) twee keer zoveel
wordt begroot dan voorheen en dat daar nog eens goed naar moet worden gekeken. Verder
wordt geadviseerd om beleid te maken waar de komende jaren geld aan wordt uitgegeven zodat
het wordt uitgegeven, of wordt teruggegeven op de plek waar het was aangevraagd.

Otto zegt dat leden ideeën aan moeten dragen en dat het bestuur dat niet kan doen.

Verder wordt door een lid de wens uitgesproken om een langetermijnvisie in het dorpsplan te
plaatsen. Wouter Swam betwijfelt de meerwaarde hiervan, omdat elke vijf jaar een plan wordt
gemaakt.

Benoeming nieuw kascommissielid
Ad Heeman sluit zich aan bij de kascommissie. Samen met Harm Krabbenborg zal hij de
kascontrole volgend jaar uitvoeren.
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6. Projecten 2022
Otto benoemt kort de projecten die kunnen worden verwacht.

7. Sluiting
Om 22:16 uur sluit Otto de vergadering en bedankt iedereen voor hun inbreng en de komst.
Iedereen wordt uitgenodigd na te borrelen met een bitterbal.

Correspondentieadres:
info@dorpsraadgorssel.nl
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